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Protokół Nr 29/2021/VIII 

z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 

Rady Gminy Tarnowo Podgórne 

odbytego w dniu 19 października 2021 r. 

 

Miejsce posiedzenia: online  

Godzina rozpoczęcia posiedzenia: 15:30 

 

Obecni członkowie Komisji: 

Rafał Pielucha – przewodniczący Komisji 

Łukasz Grewling – wiceprzewodniczący Komisji 

Tomasz Markowicz – członek Komisji 

Przemysław Szamrej – członek Komisji 

Zbigniew Wróbel – członek Komisji 

 

Goście: 

Mateusz Borowski – Radny Gminy  

Oskar Cierpiszewski – Sekretarz Gminy 

Waldemar Nowak – Prezes Spółki TP-KOM 

 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

 

Porządek obrad jest następujący: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Spotkanie z Prezesem Spółki TP-KOM. 

5. Pytania do Prezesa Spółki TP-KOM. 

6. Wolne głosy i wnioski. 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

Obrady otworzył Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa Rafał 

Pielucha, który na wstępie powitał gości oraz członków Komisji. 

 

2. Stwierdzenie quorum. 

Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa stwierdził quorum 

wymagane do odbycia obrad. 
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3. Przyjęcie porządku obrad. 

Radny Rafał Pielucha przedstawił harmonogram posiedzenia. Wszyscy obecni członkowie 

Komisji jednogłośnie przyjęli porządek obrad (5 głosów za).  

 

4. Spotkanie z Prezesem Spółki TP-KOM. 

Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa poprosił o zabranie głosu 

Prezesa Spółki TP-KOM.  

Na wstępie Prezes Waldemar Nowak poinformował, że pandemia nie wpłynęła w sposób 

znaczący na sposób funkcjonowania Spółki pod względem ekonomicznym i organizacyjnym.  

Spółka TP-KOM zabezpieczyła pracowników przed zachorowaniem na koronawirusa, 

zdarzyło się kilka przypadków zachorowań lub kwarantanny, jednakże generalnie udało się 

zabezpieczy pracowników.  

Prezes Spółki TP-KOM powiedział, że przedsiębiorstwo działa w tych samych obszarach, w 

których spółka prowadziła działalność do tej pory: gospodarka odpadowa, utrzymanie 

czystości i porządku, zimowe utrzymanie dróg, gospodarka wodno-ściekowa. 

 

W następnej kolejności Prezes Spółki odpowiedział na pytania przesłane mailem. 

Prezes Spółki Waldemar Nowak poinformował, że w Gminie Tarnowo Podgórne obecnie jest 

1828 sztuk hydrantów, w tym roku po przeprowadzeniu przeglądów 303 hydranty uznano za 

sprawne, a 80 hydrantów wymaga wymiany. W 2021 roku pracownicy Spółki TP-KOM 

wymienili 64 hydranty, odnowili 37 hydrantów, w ramach inwestycji postawionych zostało 37 

urządzeń oraz dodatkowo Spółka wykupiła 15 sztuk hydrantów. Prezes Spółki poinformował, 

że prace prowadzone są na bieżąco. 

 

Pan Waldemar Nowak powiedział, że trudno jest na ten moment określić jaki będzie koszt 

wywozu odpadów w przyszłości, ponieważ koszt zbierania i zagospodarowywania odpadów 

wzrośnie z punktu widzenia Spółki, dokładne informacje będą znane po przeprowadzeniu 

zamówienia in-house. Prezes Spółki TP-KOM poinformował, że na koszty 

zagospodarowywania odpadów wpływa: koszt energii, koszt paliwa (wzrost około 28%) oraz 

cena zagospodarowanie odpadów.  

 

Następnie Prezes Spółki Waldemar Nowak przedstawił informacje dotyczące zbierania 

odpadów z koszy znajdujących się w miejscach publicznych, jednocześnie zaznaczając, iż nie 

będą to pełne dane, ponieważ służby TP-KOM odbierają odpady zgodnie z umową podpisaną 

z Gminą. Odpady wywożone są jedynie z części miejsc publicznych między innymi z 16 

przystanków autobusowych, Spółka TP-KOM nie obsługuje dwóch parków (Park 700-lecia w 

Tarnowie Podgórnym oraz Parku w Przeźmierowie – ponieważ te tereny obsługują inne 
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podmioty). Pracownicy Spółki TP-KOM opróżniają kosze co 2 tygodnie, a w centralnych 

punktach miejscowości nawet codziennie.  

 

Prezes Waldemar Nowak poinformował, że dzikie wysypiska są usuwane po otrzymaniu 

przez Spółkę zgłoszenia z Urzędu Gminy, w roku 2021 od stycznia do końca września 

usunięto 250 m3 odpadów, koszt działania wyniósł 22.043,51 zł 

 

Sekretarz Gminy Oskar Cierpiszewski poinformował, że po podsumowaniu 3 kwartałów 

obliczono, że miesięczny pobór opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

zabezpiecza koszty utylizacji odpadów przez Spółkę. Sekretarz Gminy dodał, że obecnie 

wpływy z tytułu opłat oraz koszty zbierania i utylizacji odpadów bilansują się oraz zostaje 

niewielka nadwyżka w budżecie. Ze względu na wzrost kosztów, np. ze względu na wzrost 

cen energii prawdopodobnie nie uda się zbilansować wpływów i kosztów w kolejnym roku, 

przez co będzie trzeba zdecydować czy podnieść opłatę za wywóz odpadów czy dołożyć do 

kosztów funkcjonowania systemu z budżetu Gminy (co obecnie jest już możliwe).  

 

5. Pytania do Prezesa Spółki TP-KOM. 

Pierwsze pytanie zadał Przewodniczący Komisji Rafał Pielucha, pytanie dotyczyło 

oddziaływania składowiska odpadów na pole golfowe. Prezes Waldemar Nowak powiedział, 

że Wójt zobowiązał Spółkę do maksymalnego ograniczenia odoru wydobywającego się ze 

składowiska odpadów. Prezes Spółki poinformował, że pierwszym działaniem było 

zabezpieczenie punktu przeładunkowego, a obecnie trwają rozmowy z przedstawicielami 

przedsiębiorstwa zajmującego się montażem kurtyn antyodorowych (punkt przeładunkowy 

byłby otoczony wężem z dyszami rozpylającymi środek wyłapujący nieprzyjemny zapach). Na 

pierwszym etapie planuje się ogrodzenie punktu przeładunkowego z dwóch stron. Prezes 

Spółki powiedział, że nie planuje się likwidacji punktu przeładunkowego w Rumianku, 

ponieważ dzięki niemu koszty zagospodarowania odpadów są znacznie niższe.  

 

Radny Zbigniew Wróbel podziękował za uporządkowanie poboczy na ulicy Lipowej w 

Swadzimiu dzięki czemu poruszanie się drogą jest znacznie bezpieczniejsze.  

 

Radny Przemysław Szamrej zapytał czy wzrost cen gazu znacząco wpłynie na koszty 

funkcjonowania Spółki. Prezes Spółki TP-KOM Waldemar Nowak odpowiedział, że jedynie 

budynek przedsiębiorstwa znajdujący się w Tarnowie Podgórnym z ulicy Zachodniej korzysta 

z gazu oraz dodał, iż podczas rozbudowy oczyszczalni zastosowana będzie druga pompa 

ciepła pozyskująca ciepło z bioreaktora, co obniży koszty firmy.  
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6. Wolne głosy i wnioski.  

Przewodniczący Komisji Rafał Pielucha odczytał treść petycji dotyczącej montażu monitoringu 

na osiedlu Rubinowym w Baranowie w której mieszkańcy proszą o zainstalowanie kamer w 

celu poprawy bezpieczeństwa oraz zapobieganiu kradzieży i dewastacji mienia.  

Następnie Radni omówili postulaty zawarte w petycji uznając, iż montaż monitoringu jest 

potrzebny. Sekretarz Gminy przedstawił sprawę pod kątem prawno-technicznym informując, 

że kamery mogą monitorować jedynie teren publiczny, a nie prywatne posesje oraz 

przedstawił koszty inwestycji. 

 

Odpowiadając na pytanie Radnego Łukasza Grewlinga, Sekretarz Gminy poinformował, że w 

Lusówku na ulicy Storczyka zamontowana zostanie kamera na ostatniej latarni znajdującej 

się na wyjeździe z miejscowości.  

 

7. Zakończenie obrad 

Po wyczerpaniu tematów z porządku obrad Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i 

Bezpieczeństwa Rafał Pielucha o godz. 16:45 zamknął posiedzenie. 

 

Przewodniczący 

Komisji Porządku Publicznego i Bezpieczeństwa 

/-/ Rafał Pielucha 

 

 

Protokołowała: Joanna Chwiałkowska 


